
 

 

 

 REFERAT FRA STYREMØTE I BRENNA VEL 5.1.22 Dette møtet ble gjennomført fysisk. 

 

 

1. Generalforsamling: skal avholdes innen utgangen av mars måned iflg vedtektene, men pr i 

dag er det ikke mulig å gjennomføre fysisk møte med mer enn 20 deltagere. Vi vil 

imidlertid forberede som om det vil bli et fysisk møte. Frist for å fremkomme med forslag 

er 31. januar, og det er kommunisert både på hjemmesiden og via e-post. 

 

Arbeidet med årsmeldingen er fordelt på styrets medlemmer og må være klar for utsending 

senest 3 uker før generalforsamling. 

 

2. Opprydding i kabelboksene på området; Elvia har i høst gått gjennom alle sine kabelbokser 

på vårt område og vil oppgradere/skifte ut noen bokser i løpet av første halvår i år. 

Dessuten vil Elvia kutte kabelender inne i det utvendige måle-skapet vi alle har, og sette på 

en slags smukk på disse endene. 

 

3. Skade på gjerde og postkassestativ; en bil har brukket ned et gjerde i Pasopveien 1 og 

skadet postkassestativet ved nr 11. Vi har hatt kontakt med Renholdsetaten som ikke vil påta 

seg noe ansvar for disse skadene. 

 

 

4. Neste styremøte avholdes fysisk torsdag 10. februar 2022 

 

 

 


